



2016/17 年度小一人學申請程序

A. 簡介會

1. 家長如欲出席入學簡介會，請於 2015 年 3 月 23 日上午 10 時至 3 月 27 日下午 5 時網上登記索取入場券，登記的先後次序將不影響索取入場券機會。
2. 網上登記僅適用於 2010 年 12 月 31 日或以前出生的學童之家長。
3. 簡介會詳情如下：

日期	2015 年 4 月 25 日(星期六)
時間	第一場 9:30 - 11:00am 第二場 11:45 - 1:15pm 第三場 2:15 - 3:45pm 第四場 4:30 - 6:00pm
地點	調景嶺嶺光街 10 號 將軍澳高小校舍四樓禮堂

4. 本校將於 4 月 2 日或之前以電腦抽籤方式電郵寄出確認信及後補通知書。
5. 家長須於 4 月 11 日或 4 月 18 日(星期六) 憑領取確認信列印本，親臨旺角校舍地址領取。
6. 以速遞或郵寄領取恕不受理。
7. 由於簡介會座位有限，每個家庭只可索取入場券 1 張，憑券入座。
8. 如未能於指定時間內領取入場券，將不獲處理。
9. 一切有關入學的資料及查詢，請家長致電 2384 9855 與入學組聯絡。
10. 如有任何爭議，優才(楊殷有娣)書院將保留最終決定權。

B. 小一入學申請

1. 2016/17 年度小一入學於 2015 年 4 月 27 日至 5 月 8 日接受申請(只限網上申請)。
(本校網頁: <http://www.gtschool.edu.hk/>)
2. 網上申請僅適用於 2010 年 12 月 31 日或以前出生的學童。
3. 請家長填寫網上申請表，並於下列時間將申請表列印本及有關文件親身交回本校入學組。

日期	2015 年 4 月 27 日(星期一)至 5 月 8 日(星期五)
時間	星期一至五 9:30am - 7:00pm (午膳時間照常辦公) 星期六 9:30am - 5:00pm 星期日及公眾假期休息
地點	旺角洗衣街 31 號 旺角初小校舍地下禮堂
交回文件	<ul style="list-style-type: none"> • 申請表列印本，並已貼上學童近照及父母簽署 • 報名費港幣 50 元正將不設發還 (請遞交 ATM 轉賬通知書或銀行櫃位入數紙正本) (東亞銀行戶口: 015-51840063859)

4. 請預留足夠時間輪候遞交文件。
5. 請勿呈交申請人成績表副本、個人檔案或推薦信。
6. 如未能於指定時間遞交上述資料，該申請將不獲處理。
7. 申請人必須親臨繳交申請表及有關文件，以速遞或郵寄遞交恕不受理。
8. 一切有關入學的資料及查詢，請家長致電 2384 9855 與入學組聯絡。
9. 如有任何爭議，優才(楊殷有娣)書院將保留最終決定權。



G.1 Admission Procedure 2016/17

A. G1 Admission Talk

1. Register online on G.T. Homepage for G1 Admission Talk tickets from **10:00 a.m. on 23 March 2015 to 5:00 p.m. on 27 March 2015**. (G.T. Homepage : <http://www.gtschool.edu.hk/>)

The chance of being selected and allocated an admission talk ticket is not affected by how early or late you apply within the application period.

2. Online application is only available for the parents whose children were born **on or before 31 December 2010**.
3. Details of G1 Admission Talk :

Date	25 April 2015 (Sat)
Time	1 st Session 9:30 – 11:00am 2 nd Session 11:45–1:15pm 3 rd Session 2:15 – 3:45pm 4 th Session 4:30 – 6:00pm
Venue	10 Ling Kwong Street, Tiu Keng Leng. School Hall (4/F) Tseung Kwan O Campus (Upper Primary Section)

4. Tickets will be allotted and made available to the applicants through **random** drawing. An email notification, stating either Confirmation for Collection of Tickets or Waitlist Notice, will be sent to parents **on or before 2 April 2015**.
5. Parents must produce the print-out of the Confirmation for Collection of Tickets for verification and collect the ticket in person on **11 April 2015 (Sat) or 18 April 2015 (Sat)** at the Mongkok Campus.
6. No request for sending out the tickets, by post or express courier, will be accepted.
7. There are a limited number of seats available, and only one ticket is available for each applicant's family. Only the ticket holders will be admitted to the Talk.
8. No late collection of Admission Talk tickets will be accepted.
9. For further details about G1 admission information, please call the Admissions Office at 2384 9855.
10. In case of dispute, the school reserves the right to make the final decision.

B. G1 Admission

1. Apply online on G.T. Homepage for G1 Admission from **27 April 2015 to 8 May 2015**.
(G.T. Homepage : <http://www.gtschool.edu.hk/>)
2. Online application is only available for children born **on or before 31 December 2010**.
3. Parents must submit the print-out of the completed Online Application Form and all required documents in person to the Admissions Office.

Date	27 April 2015 (Mon) to 8 May 2015 (Fri)
Open hours	Mon to Fri 9:30am – 7:00pm (Counter remains open during lunch time) Sat 9:30am – 5:00pm Closed on Sundays and public holidays
Venue	31 Sai Yee Street, Mong Kok School Hall (G/F) Mongkok Campus (Lower Primary Section)
Required documents	<ul style="list-style-type: none"> • Printout of the Online Application Form, with student's photo affixed and parent's signature. • A non-refundable application fee of HK\$50 (Please hand in the original copy of ATM transfer memo or bank deposit slip; The Bank of East Asia account no. : 015-51840063859).

4. Please reserve your time to complete the application procedures and submission of documents.
5. Do not submit any photocopies of the applicants' report cards, personal portfolios or recommendation letters.
6. Applications will not be processed unless all the required documents are submitted on or before the application deadline.
7. No submission of application forms and the required documents by post or express courier will be accepted.
8. For further details about G1 admission information, please call the Admissions Office at 2384 9855.
9. The school reserves the right to make the final decision on any dispute or interpretation of the terms and conditions.